
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes foreløbigt svar på spørgsmål nr. 1 af 4. juli 2019 (alm. del). Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Rune Lund (Enhedslisten). 

 

 

Morten Bødskov 

/ Anja Løkken Stiil 
  

9. juli 2019 
J.nr. 2019 - 6850 
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Offentligt



 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

I forlængelse af de fortrolige svar på SAU alm. del – spørgsmål 128 og 226 (folketingsåret 

2018-19, 1. samling) bedes ministeren oplyse, hvor meget udbytteskat der er refunderet 

via den i svarene omtalte ordning, hvor et bestemt dansk selskab har kunne håndtere ud-

bytterefusion til ejerne af de ADR-beviser, der var udstedt på selskabet, siden dens indgå-

else. Opgørelsen bedes lavet samlet, og med opgørelse af beløb for hvert år ordningen var 

gældende, både i 2019-priser og løbende priser. Ligeledes bedes ministeren uddybe, hvor-

for aftalen i 2015 blev opsagt. 

 

Svar 

Det er desværre ikke muligt at svare inden for fristen, da ministeriet afvikler sommerferie 

i juli måned. Et endeligt svar vil blive fremsendt hurtigst muligt efter sommerferien. 
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